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Abstract (en)
[origin: CA3050484A1] The invention relates to a powder provisioning device (4) for a powder doser (1), in particular for a tamping pin station. The
powder provisioning device (4) comprises a powder container (5), which can be driven in rotation, for receiving a powder bed (3), and a stationarily
mounted smoothing device (6) for the powder bed (3). The stationarily mounted smoothing device (6) comprises a stirring unit (7) having at least
one stirrer (8, 9) which projects into the interior of the powder container (5) and can be driven in rotation.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Pulverbereitstellungseinrichtung (4) für einen Pulverdosierer (1), insbesondere für eine Stechheberstation. Die
Pulverbereitstellungseinrichtung (4) umfasst einen drehend antreibbaren Pulverbehälter (5) zur Aufnahme eines Pulverbetts (3) und eine ortsfest
gelagerte Glättungseinrichtung (6) für das Pulverbett (3). Die ortsfest gelagerte Glättungseinrichtung (6) umfasst ein Rührwerk (7) mit mindestens
einem in den Innenraum des Pulverbehälters (5) ragenden, drehend antreibbaren Rührer (8, 9).
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